



anDea Chocolate & Supplies
1252 Osprey Drive
Ancaster ON L9G 4V5

Re: 10% Tariff on USA Confectionery / Chocolate

To Our Valued Customers;

*****UPDATE May 13 2019 – Tariffs will now be included in all products that require the extra charge as we had hoped that the tariffs would be taken off.**

Please note that effective July 1, 2018 certain USA sourced Confectionery / Chocolate items had a 10% tariff applied when imported into Canada. This is as per the Canadian government finance dept.'s release on May 30th (per attached).

While we hoped that a resolution would be found, but the tariff was applied July 1st.

As a result we will need to adjust our pricing effective September 1st to include this tariff which we will pay on our US imports. This will apply to all confectionery (candy) and chocolate (bulk blocks) goods we import from the USA.

Please note that this is not a price increase but rather the application of a government imposed tariff of 10%. Should this tariff end we will take the tariff increases off. As not all products are subject to the tariff you will see an extra line of your invoice with the tariff costs.

Should you have any questions or need additional documentation please do not hesitate to contact us.

Subject to tariff

- ❖ US imported Candy
 - Wonka Products
 - Swizzle Sticks
 - Airheads
 - Garbage candy
 - Message in a bottle
 - Push pops
 - Popeye candy
 - Razzels – All flavours
 - Tootsie Rolls
 - Ring Pops
- Thrills
- Double Bubble
- Cow Tails
- ❖ Salt Water taffy
- ❖ Albanese Gummies
- ❖ Chocolate Gems
- ❖ Atkinson Candy
- ❖ Gummy Band-Aids
- ❖ Pure Bulk Block Chocolate
- ❖ Yogurt & Coloured chocolate wafers (Milk & Dark exempt from tariff)

Re: 10% Tarif sur les confiseries des États-Unis / Chocolat

Pour notre précieuse clientèle;

Veillez noter qu'à compter du 1er juillet 2018, un tarif de 10% sera appliqué sur certains articles de confiserie/chocolats provenant de sources américaines lorsqu'ils seront importés au Canada. Ceci est conforme à la publication du ministère des Finances du gouvernement canadien le 30 mai (pièce ci-jointe).

Bien que nous espérons qu'une résolution serait trouvée, le tarif a été appliqué le 1er juillet.

Par conséquent, nous devons ajuster nos prix à compter du 1er septembre pour inclure ce tarif que nous paierons sur nos importations. Cela s'appliquera à tous les produits de confiserie et de chocolat que nous importerons des États-Unis.

Nous conserverons les prix sur toute commande passée avant le 1er septembre (pour toutes livraisons du 16 novembre au plus tard), comme nous l'avons planifier en prévision des tarifs à venir.

Veillez noter qu'il ne s'agit pas d'une augmentation de prix, mais plutôt de l'application d'un tarif de 10% imposé par le gouvernement. En cas de réprimande par le gouvernement, l'augmentation de tarif sera enlevé. Vu que les produits ne sont pas soumis au tarif, vous verrez l'addition d'une ligne supplémentaire à votre facture avec les coûts du tarif.

Si vous avez des questions ou avez besoin de documentation supplémentaire, n'hésitez pas à nous contacter.

Cordialement

Rick Janssens
anDea Chocolate & Supplies
rick@andeachocolate.com